
Protokół nr XXXIV/2010 
z XXXIV zwołanej w trybie nadzwyczajnym sesji Rady Powiatu  

w Końskich odbytej 
w dniu 11 lutego 2010r. w sali konferencyjnej  

Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
  
     
Obrady rozpoczęto o godz. 14.00 

 
 Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Powiatu Helena Obara. 
 
 Przewodnicząca otworzyła sesję, powitała  radnych oraz stwierdziła, Ŝe 
posiedzenie Rady zwołane zostało w sposób prawidłowy, zgodnie 
z postanowieniem ustawy o samorządzie powiatowym i Statutu Powiatu.  
 

Przewodnicząca oświadczyła jednocześnie, Ŝe zgodnie z listą obecności        
w posiedzeniu uczestniczy 20 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych decyzji.  
Lista radnych powiatu obecnych na XXXIV nadzwyczajnej sesji Rady stanowi 
integralną część niniejszego protokołu. 
 

Ad – 2. 
 
 
 Przystąpiono do ustalania porządku obrad sesji.  
 
Porządek obrad poddano pod głosowanie. 
 
W obecności 20 radnych jednogłośnie przyjęto do realizacji  porządek 
obrad sesji obejmujący: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2010 roku. 

4. Zakończenie obrad XXXIV sesji Rady Powiatu zwołanej w trybie 
nadzwyczajnym. 

 



 2

 
Tematykę sesji realizowano zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 
 
 

Ad - 3. 
 
 

Starosta Andrzej Marek Lenart  - w uzasadnieniu wniosku o zwołanie 
nadzwyczajnej sesji, powiedział, Ŝe Burmistrz Miasta i Gminy Końskie zwrócił 
się z prośbą o zwołanie sesji nadzwyczajnej, Ŝeby zmienić pewne zapisy 
w uchwale, którą juŜ Rada podjęła wcześniej. Podkreślił, Ŝe mimo wątpliwości 
co do celowości tej zmiany ale, w ramach dobrej współpracy wyraził zgodę 
i w imieniu Zarządu Powiatu złoŜył wniosek do Przewodniczącej Rady 
o zwołanie tejŜe sesji. 
 
Rada nie wnosiła uwag i zastrzeŜeń. 
 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
przez powiat innym jednostkom samorządu terytorialnego w 2010 roku 
odczytał Dyrektor ZDP Pan Stanisław Mościński. 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Wiesław Skowron – zapytał, jakiego rodzaju Starosta ma wątpliwości. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart  - powiedział, Ŝe dotyczy to terminologii 
jakiej uŜywa się przy „schetynówkach” oraz obowiązującego prawa.  Stwierdził, 
Ŝe rozmawiał w tym temacie z Burmistrzem, ale on upiera się, Ŝe ma rację. Stąd 
nie robi problemów. 
 
Przewodnicząca Rady dodała, Ŝe była taka potrzeba, poniewaŜ, dokumentacja 
jest przygotowana na przebudowę drogi, dlatego teŜ naleŜało ujednolicić 
nazewnictwo, i w uchwale teŜ musi być przebudowa drogi, a nie budowa. 
 
Radny Grzegorz Wąsik – powiedział, Ŝe tam tej drogi nie ma więc powinna 
być budowa. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe jest tam droga, i radny Wąsik 
ma błędne informacje. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
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 W obecności 20 radnych, Rada jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr XXXIV/6/2010 zmieniającą 
uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej przez powiat innym jednostkom 
samorządu terytorialnego w 2010 roku. 

 
Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Helena Obara stwierdziła, Ŝe w pełni 
wyczerpano przyjęty porządek posiedzenia oraz podziękowała radnym za udział  
w  obradach. Poprosiła równieŜ radnych, o odebranie odpowiedzi na złoŜone 
interpelacje i zapytania na styczniowej sesji Rady Powiatu z pokoju nr 211. 

 
Starosta Andrzej Marek Lenart  - powiedział, Ŝe jedynie radny Wąsik nie 
otrzyma odpowiedzi, gdyŜ dopiero w dniu wczorajszym wpłynęło pismo dot. 
hałdy, nadany jest bieg sprawie w związku z czym w najbliŜszym czasie 
odpowiedź zostanie przygotowana. Poinformował takŜe, Ŝe od 1 marca b.r. 
Urząd Starostwa będzie pracował w poniedziałki od godz. 9.00 do godz. 17.00. 
 
 
O godz.14 15  Przewodnicząca zamknęła  XXXIV sesję Rady Powiatu zwołaną 
w trybie nadzwyczajnym. 
 
Na tym sesję zakończono. 
 
Przebieg obrad protokółowała Kierownik Biura Rady Powiatu – Monika 
Trojanowska. 
 
Protokółowała       Przewodnicząca 
Kierownik Biura      Rady Powiatu w Końskich 
Rady Powiatu 
 
..................................         ................................... 
Monika Trojanowska                Helena Obara 
 
Końskie, dnia 11.02.2010r.        


